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Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle

wdniu 28.04.2022

Proszę o odpowiedź W sprawie:

Proszę o informację czy gmina ma w najbliższym czasie zamierza odejść z

Opolskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej i jeśli tak to z jakich powodów?

Proszę również o podanie jakie inicjatywy W ostatnich 3 latach były !

zrealizowane wspólnie lub za pomocą OROT.


